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Zápisnica z 9. zasadnutia Rady pre analytické jednotky  

 

Miesto konania: Ministerstvo hospodárstva SR 

Čas konania: 13:00 – 14:20  

Členky a členovia RAJ a zástupkyne a zástupcovia s hlasovacím právom: 

Baranovičová Zuzana (IVP, MŠVVaM SR) – predsedníčka OMK 

Bobovník Daniel (ISBA, MV SR) 

Boros Kamil (IHA, MHSR) 

Engeľ Marek (IEP, MŽP SR) 

Fedor Pavol (IDRP, MIRRI SR) - zástupca 

Goliaš Peter (ISA, ÚV SR) 

Haluš Martin (ÚHP, MF SR) 

Juliny Mário (IPP, MPRV SR) 

Kelečínová Danica (ISP, MPSVR SR) 

Laktišová Michaela (IDP, MD SR) 

Peciar Vladimír (ÚHE, PMÚ SR) 

Žúdel Branislav (IFP, MF SR) - zástupca 

 

Prítomné stále zástupkyne a stáli zástupcovia členiek a členov RAJ: 

Augustini Katarína (IHA, MH SR) 

Gardoňová Kristína (ISA, ÚV SR) – zástupkyňa 

Horváthová Veronika (IFP, MF SR) – zástupkyňa 

Hronček Peter (ÚHP, MF SR) – zástupca 

 

Ďalší prítomní: 

Hermann Jana – tajomníčka RV 

Mészárosová Kleinová Claudia (OSA, NKÚ SR) – pozorovateľská AJ 

 

Program: 

1. Voľba podpredsedu RAJ 
2. Voľba členov RV 
3. KPIs 
4. Kritériá kvality 
5. Financovanie 
6. Rôzne 
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Závery: 

Z. Baranovičová otvorila zasadnutie a predstavila program zasadnutia.  

1. Voľba podpredsedu Rady analytických jednotiek 

Z. Baranovičová predstavila nomináciu na podpredsedu Rady analytických jednotiek (ďalej „RAJ“), Vladimíra Peciara, ktorého 

nominoval ÚHP.  

Návrh 1: RAJ volí za podpredsedu RAJ Vladimíra Peciara.   

• Uznesenie č. 1: RAJ zvolil Vladimíra Peciara za nového podpredsedu RAJ.  
o Za: 12 
o Proti: 0 
o Zdržal sa: 1 

Tabuľka 1: Prehľad hlasovania pri voľbe podpredsedu RAJ 

Voľba podpredsedu RAJ 

Člen OMK Inštitúcia 
Nominácia 

Vladimír Peciar 

Baranovičová Zuzana IVP za 

Bobovník Daniel ISBA za 

Boros Kamil IHA za 

Dubovský Matúš IDRP za 

Engeľ Marek IEP za 

Goliaš Peter ISA za 

Haluš Martin ÚHP za 

Juliny Mário IPP za 

Kelečínová Danica ISP za 

Laktišová Michaela IDP za 

Peciar Vladimír ÚHE zdržal sa 

Žúdel Branislav IFP za 

Počet hlasov ZA 11 

Výsledky hlasovania schválené 

 

2. Voľba členov Riadiaceho výboru 

Z. Baranovičová predstavila nominácie na členov Riadiaceho výboru pre analytické jednotky. Prvým nominovaným bol Daniel 

Bobovník, ktorého nominoval IDRP, druhým nominovaným bol Kamil Boros, ktorého nominoval ÚHP a posledná nominácia 

bol Gabriel Machlica nominovaný IVP. 

Návrh 2: RAJ volí za člena RV Daniela Bobovníka.   

• Uznesenie č. 2: RAJ zvolil Daniela Bobovníka za nového člena RAJ. 
o Za: 2 
o Proti: 0 
o Zdržal sa: 10 
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Návrh 3: RAJ volí za člena RV Kamila Borosa.   

• Uznesenie č. 3: RAJ zvolil Kamila Borosa za nového člena RAJ.  
o Za: 9 
o Proti: 0 
o Zdržal sa: 3 

 

Návrh 4: RAJ volí za člena RV Gabriela Machlicu.   

• Uznesenie č. 3: RAJ zvolil Gabriela Machlicu za nového člena RAJ.  
o Za: 10 
o Proti: 0 
o Zdržal sa: 2 

 

Tabuľka 2: Prehľad hlasovania pri voľbe členov Riadiaceho výboru 

Voľba členov RAJ 

Člen OMK Inštitúcia 
Nominácia 

Daniel Bobovník Kamil Boros Gabriel Machlica 

Baranovičová Zuzana IVP zdržala sa za za 

Bobovník Daniel ISBA zdržal sa za za 

Boros Kamil IHA zdržal sa zdržal sa za 

Fedor Pavol IDRP za zdržal sa zdržal sa 

Engeľ Marek IEP zdržal sa za za 

Goliaš Peter ISA zdržal sa za za 

Haluš Martin ÚHP zdržal sa za za 

Juliny Mário IPP zdržal sa za za 

Kelečínová Danica ISP za za za 

Laktišová Michaela IDP zdržala sa zdržala sa za 

Peciar Vladimír ÚHE zdržal sa za za 

Žúdel Branislav IFP zdržal sa za zdržal sa 

Počet hlasov ZA 2 9 10 

Výsledky hlasovania neschválené schválené schválené 

 

3. KPIs 

J. Hermann predstavila porovnanie KPIs za roky 2023 a 2024. Uviedla, že KPIs sú doplnkom ku kritériám kvality, aby mali 

analytické jednotky (ďalej „AJ“) širší prehľad, ako sa im darí. Vyzdvihla prácu ISA za rok 2024, ktorý bol výrazne viditeľnejší 

v médiách. Pripomenula však, že viditeľnosť AJ v médiách je najmä HR a PR nástroj. Fluktuácia sa počas roka 2024 znížila, 

čo značí postupnú stabilizáciu analytických jednotiek po zmenách v roku 2023. Spokojnosť na AJ sa taktiež zlepšila, avšak J. 

Hermann poukázala, že sa znížilo percento vyplnených dotazníkov, čo môže skresľovať údaje. Počet materiálov na vláde bol 

vyhodnotený veľmi jednoducho, ale prebiehajú diskusie o tom, ako toto KPI vyhodnocovať do budúcna. Z. Baranovičová 
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ocenila prebiehajúcu diskusiu, nakoľko sa vyjadrila na začiatku voči tomuto KPI negatívne. M. Haluš doplnil, že cieľom je 

merať dopad AJ a ukázať, či to, čo robí AJ, sa aj pretavuje do skutočnej zmeny k lepšiemu. 

4. Kritériá kvality 

J. Hermann pripomenula, že kritériá kvality sú základňa toho, čo by mala AJ dosahovať. Boli dôležité na začiatku budovania 

analytických jednotiek. Väčšina AJ kritériá kvality už spĺňa, preto už nie sú také smerodajné. AJ by sa mali postupne začať 

viac zameriavať na KPIs, ktoré im poskytnú ucelenejší obraz o ich výkone dovnútra AJ aj navonok. D. Kelečínová doplnila, 

že ISP síce nestihlo zrecenzovať výstupy, ale v recenznom systéme sú. M. Haluš ju ubezpečil, že to nie je problém a budúci 

rok kritérium splnia. Z. Baranovičová pripomenula, že sa uplynulé obdobie na žiadosť niektorých AJ predĺžilo do konca 

januára, ale v ďalšom roku to už nebude možné. Zároveň požiadala AJ, aby si nenechávali recenzovanie na poslednú chvíľu. 

5. Financovanie 

J. Hermann oznámila, že v roku 2025 bola zrušená účelová viazanosť prostriedkov pre AJ. Viacerí riaditelia a viaceré riaditeľky 

sa zapojili do diskusie o financovaní s tým, že zrušenie účelovej viazanosti považujú za negatívum. J. Hermann doplnila, že 

rozpočty majú v rovnakej výške ako predchádzajúci rok a prisľúbila emailové potvrdenie pre všetky AJ zo strany MF SR. Z. 

Baranovičová doplnila, že pri téme mzdovej politiky argumentuje tým, že analytici majú náročnejší výberový proces a zároveň 

sa od nich očakáva viac ako od iných zamestnancov a potrebuje pre nich garancie. 

D. Bobovník začal tému financovania z eurofondov a navrhol analytickým jednotkám zvážiť financovanie niektorých analytikov 

a analytčiek z technickej pomoci. Navrhol zriadiť pracovnú skupinu, ktorá by to centrálne zastrešila pre všetky AJ. P. Fedor 

doplnil, že aj na MIRRI pribudnú dvaja analytici práve vďaka technickej pomoci. P. Goliaš chce pre ISA získať licenciu 

výskumnej inštitúcie, vďaka čomu by sa mohli uchádzať o eurofondové ale aj slovenské granty. ÚHP, IFP a ISBA majú od 

eurostatu licenciu o výskumnej inštitúcii, momentálne sa o ňu pokúša aj IHA. 

6. Rôzne 

J. Hermann postupe bližšie predstavila všetky body. Plánujú sa ozdravné výbory a oznámila získanie projektu PACE na ďalší 

rok. K. Boros predstavil bod RIA. Na MH SR odbor zlepšovania podnikateľského prostredia pripravujú reformu RIA a radi by 

bližšie spolupracovali s AJ. J. Hermann predstavila iniciatívu kolegov z ÚHP, ktorí by radi vytvorili dátovú mapu na AJ, vďaka 

ktorej by sa sprehľadnilo, ktorá AJ má aké dáta, nakoľko sa dajú zdieľať, ako často sú dáta aktualizované a pod. J. Hermann 

by rada vytvorila každej AJ medailónik na web s predstavením každej AJ a aj s ich popisom práce.   

P. Goliaš začal diskusiu o KAV, nakoľko majú podporu na svojom úrade, aby sa projekt posunul. Vznikla diskusia, ako funguje 

teraz a v akom stave je celý projekt. Zdieľanie dát môže byť problematické aj vzhľadom na ochranu osobných údajov, okolo 

čoho sa rozvinula diskusia. Okrem toho sa diskusia zamerala na postupy aké aplikujú AJ pri ochrane osobných údajov a aj z 

formalistického hľadiska zaznamenávanie práce s údajmi. K. Boros a K. Augustini reagovali, že aktuálne tiež riešia technickú 

stránku práce s dátami, boli poučení o práci s osobnými údajmi a majú aj internú smernicu. Taktiež vznikla diskusia k NDA 

zmluvám pri práci s rôznym typom dát.  

K. Augustini doplnila bod a predstavila, že na MH SR sa bude pripravovať priemyselná stratégia SR a požiadala AJ, ktoré by 

mali záujem na stratégii spolupracovať, aby sa zapojili. P. Hronček navrhol, aby IHA poslala email s pár bodmi a radi sa 

zapoja, keď budú mať lepšiu predstavu. 


